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نتایج عجیب یاران حسینی و کریمی در ترکیه
کایسری اســپور در حضور یکی از دو بازیکن ایرانی خود چهارمین 
شکست پیاپی در سوپر لیگ را متحمل شد. در یکی از دیدارهای هفته 
هفدهم سوپر لیگ ترکیه، تیم فوتبال کایسری اسپور در حالی که سید 
مجید حسینی و علی کریمی را برای نخستین بار در این فصل به طور 
همزمان در ترکیب ابتدایی داشت، از ساعت ۱۶:۳۰ امروز در استادیوم 
ارِیامان مقابل تیم رده شانزدهمی آنکاراگوچو قرار گرفت. یاران حسینی 
و کریمی که پس از ۶ مســابقه شکست ناپذیری و کسب دو مساوی 

و چهار پیروزی، طی سه هفته گذشته سوپر لیگ ترکیه نمایش دور 
از انتظاری ارائه کرده و ســه باخت پیاپی داشتند، امروز هم نتوانستند 
برابر تیم پایین جدولی آنکاراگوچو نتیجه بگیرند و در این دیدار خارج 
از خانه شکست خوردند. تیم فوتبال کایسری اسپور با وجود اینکه با 
گل دقیقه ۱۵ میگوئل کاردوســو پیش افتاد، در نهایت با نتیجه دو بر 
یک مقابل آنکاراگوچو شکست خورد تا ۲۳ امتیازی و در جایگاه هشتم 
جدول سوپر لیگ ترکیه بماند.علی کریمی، هافبک ایرانی کایسری 

اســپور پس از حضور ثابت در دیدار اخیرشان مقابل کاراگومروک، در 
مســابقه امروز برابر آنکاراگوچو از دقیقه ۷۴ به زمین رفت و دهمین 
بازی فصل خود در سوپر لیگ ترکیه را انجام داد. سید مجید حسینی، 
دیگر ملی پوش ایرانی کایسری اسپور که پس از دو مسابقه غیبت در 
دیدار اخیرشــان مقابل کاراگومروک به ترکیب رسیده و یک نیمه در 
زمین بود، امروز برابر آنکاراگوچو برای نخســتین بار در این فصل تا 

پایان روی نیمکت نشست و فرصت بازی به دست نیاورد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

پرویــز مظلومی عضو هیئــت مدیره اســتقلال می گوید که این 
باشــگاه در تلاش است تا از طریق منابع خود، بدهی استراماچونی 
را پرداخت کند. جلســه هیئت مدیره استقلال روز گذشته در محل 
تمرین آبی پوشان در کمپ ناصر حجازی برگزار شد. پرویز مظلومی، 
یکی از اعضای هیئت مدیره، در پایان این جلسه پاسخگوی سؤالات 
خبرنگاران بود و درباره مسائل مختلف به صحبت پرداخت. مظلومی 
در ابتدای صحبت هایش گفت: فتح الله زاده به صورت کامل صحبت 
کرد. فضای ما کاملا حمایتی است. هواداران هم حمایت کنند، چون 
هیچ اتفاقی نیفتاده اســت. بازیکنان هم جبران خواهند کرد. جلسه 

ما هم حمایتی بود و قرار نبود درمورد سرمربی تصمیم گیری شود.
 بیشتر موضوعات جاری باشگاه را مورد بررسی قرار دادیم و مصوب 
کردیم. بیشــتر مسائل مالی بود تا پنجره نقل و انتقالات باشگاه باز 
شــود. ساپینتو هم جلسه خوبی با فتح الله زاده داشت و هیچ مشکلی 
وجود ندارد.  اگر نیاز باشد، برای نیم فصل دوم تیم را تقویت خواهیم 
کرد. هواداران هم به حواشی توجه نکنند و دست از حمایت برندارند. 
به هرحال، در فوتبال یک روز برد اســت و یک روز هم باخت؛ صبر 
و تحمل هواداران ما همیشــه بالا بوده است. بازیکنان با تمام توان 

جبران خواهند کرد.
اعتقاد من این اســت که بعد از جام جهانی برخی بازیکنان ما که 
انتخاب نشــده بودند از نظر روحی افت کردند. این یک امر عادی 
است و حتما شرایط جبران خواهد شد. امروز مسائل مالی و مشکلات 
موردبررسی قرار گرفت. کمپی که حالا در آن حضور داریم یک ماه 
قبل واقعا یک خرابه بود، اما الآن با زحمت دوستان و مدیریت باشگاه 
کمپ در حال تکمیل اســت. موارد دیگری هم وجود دارد تا بتوانیم 

تمرینات را به صورت کامل به این کمپ منتقل کنیم.

یک جلســه دیگر است که خیلی مهم است و درباره مسائل مالی 
است که باید از جایی پولی تهیه کنیم تا آینده باشگاه را درست کنیم. 
یک سری مسائلی هست که مانده است. بدهی هایی که باشگاه در 
گذشــته داشته است. مانند استراماچونی، گابریل پین، میلیچ و... که 
پنجره را بسته است. تلاش ما این است پنجره را باز کنیم. این پول 
باید تهیه شود و ما نیز این کار را خواهیم کرد. هواداران نگران نباشند 
و پنجره ما باز خواهد شــد. در مدتی کــه آقای فتح الله زاده آمده اند، 

پرداختی هایمان به بازیکنان و مربیــان بین ۴۰ تا 9۰ درصد بوده 
اســت. ما از این نظر کمبودی نخواهیم داشت. منابعی پیدا کرده ایم 
که ان شاءالله به ما کمک خواهند کرد. تیم ما به حمایت نیاز دارد و 
شــرایطی ایجاد شده که هوادار نگران است و ما نیز نگران هستیم. 
من به عنوان سخنگو انتخاب نشده ام. دوستان به من محبت داشتند 

که من بیایم صحبت کنم.
جلســه ما اصلا درباره برای آقای ساپینتو نبود. این جلسه از قبل 

پیش بینی شــده بود و ما همیشه هر دو هفته یک بار جلسه داریم. 
اصلا بحث ســرمربی نبوده اســت. ما اختیارات کامــل را به آقای 
فتح الله زاده داده ایم و ایشان هر تصمیمی بگیرد، هیئت مدیره حمایت 

می کند.
ما هنوز مجوز حرفه ای نگرفته ایم. در شرف گرفتن هستیم و بدهی 

را پرداخت می کنیم و مشکلی نخواهد بود.
بزرگترین معضل ما استراماچونی است. رقم بدهی چیزی حدود یک 
میلیون و ۵۰۰ هزار دلار است. دلاری که ایشان با ما قرارداد داشت، 
زیر ۲۰ هزار تومن بود ولی قیمت ارز الآن ۴۰ هزار تومان است. یعنی 
اگر آن زمان پول ایشان پرداخت می شد، این فشار روی مدیریت و 

هیئت مدیره نبود و ما این معضل را نداشتیم.
آقای اســتراماچونی اینجا زحمت کشــیده اند و باید پول ایشان را 
پرداخت کنیم. برنامه ای داریم و پولی را برایشان تهیه کرده ایم و آن 
را در این هفته پرداخت کرده ایم. تلاش می کنیم مرحله به مرحله این 
مبلغ را پرداخت کنیم. هنوز قسط بندی نشده و از من نخواهید مبلغ 

آن را بگویم. چون بخش مالی باید به شما گزارش بدهد.
شــما می دانید که برای پرداخت پول به خارجی ها دچار مشــکل 
هســتیم و این مشکلات برای ما ایجاد شــده و از راه های مختلف 
تلاش می کنیم. درباره مبلــغ اللهیار صیادمنش نیز باید بگویم که 
اقای فتح الله زاده به ترکیه رفتند. بخشــی از مبلغ را گرفتند و آن را 
قســط بندی کردند. بلافاصله این مبالغ را به بازیکنان خارجی که 

نوتیس داده بودند و باید پرداخت می کردیم، نقدا پرداخت شد.
هیچ وقت بازیکنی کم کاری نمی کند. هواداران نگران هستند، ولی 
هیچ بازیکنی کم کاری نمی کند. سه-چهار بازیکن باید به جام جهانی 
می رفتند که نرفتند و افُت کردند. این بازیکنان از لحاظ روحی شرایط 

خوبی ندارند و با آن ها صحبت شد.
مطالبات سیلوا پرداخت شده و تمام پول خارجی هایمان را از طریق 

پولی که بابت صیادمنش گرفتیم، پرداخت شد.
جریمه ســاپینتو به خاطر رفتارهایش؟ کمیته انضباطی باشــگاه 

استقلال درباره این مسائل تصمیم می گیرد.
بازی با تراکتور آخرین فرصت ساپینتو؟ اخطاری نداده ایم، ولی تیم 
باید نتیجه بگیرد. ما با ســاپینتو صحبت کردیم و حتی خود ایشان 
خواهان تمدید قــراردادش بود. به او قول دادیم اگر نتایجش خوب 
باشــد، قرارداشان را تمدید خواهیم کرد. اگر نتایج خوبی نباشد، باید 

مدیریت باشگاه تصمیم بگیرد.
پلن B و گزینه هایی مانند مجیدی و قلعه نویی؟ الآن درباره هیچ 
گزینه ای صحبت نشده اســت، چون قصدی برای تغییر سرمربی 
نداریم. همه جوره ساپینتو را حمایت می کنیم و به او گفتیم که خیالش 
راحت باشد. جریمه بازیکنان بخاطر نتایج؟ جریمه همیشه بوده است 
و خواهد بود. همان طور که به بازیکن و مربی پاداش داده می شود. 
اگر نتیجه نگیرند، صددرصد جریمه خواهند شد. ولی تصمیمی گرفته 
نشده اســت. در هیئت مدیره کسی مخالف ساپینتو نیست و همه 

حمایت کردند، ولی اختیار تام به فتح الله زاده داده ایم.
مخالف ساپینتو در هیئت مدیره؟ نه هیچ کس مخالف او نیست. همه 

حمایت کردند و به خود آقای فتح الله زاده اختیار دادیم.
صحبت های حجت کریمی که بازیکن پول نگیرد، تمرین نمی کند؟ 
کاری به اظهارنظر ایشــان ندارم، ولی به بازیکنان پول داده ایم، در 
اختیار باشگاه است و تا جایی که در توانشان باشد، کارشان را انجام 

می دهند.
گم شدن پول در باشگاه استقلال؟ خیر، پولی گم نشده است.

 مرد شماره ۲ اسنوکر جهان 
مقابل وفایی زانو زد

ملی پوش اســنوکر ایران در رقابت های مسترز، مرد شماره 
۲ اسنوکر جهان را با نتیجه قاطع شکست داد. حسین وفایی 
اسنوکرباز ایرانی که برای اولین بار در مسابقات مسترز حضور 
دارد در دور اول ایــن رقابت ها به مصاف مارک ســلبی مرد 
شماره ۲ اسنوکر جهان رفت و توانست با علمکرد خیره کننده 
بــا نتیجه ۶ بر ۲ به پیروزی برســد و به دور بعد راه یابد.این 
پیروزی برای وفایی درحالی به دســت آمد که این اسنوکرباز 
در رده ۱9 جهان ایســتاده اســت.  پیش از این تور جهانی 
اسنوکر تایید کرد که حســین وفایی به عنوان جانشین ژائو 
ژینتونــگ که اوایل هفته به دلیــل تحقیقات در مورد تبانی 
از حضور در مســابقات رسمی تعلیق شد، در مسابقات مسترز 
حضور پیدا خواهد کرد. مســابقات مســترز ســال ۲۰۲۳ در 
روزهای ۷-۱۴ ژانویه )۱۷-۲۴ دی ماه( در عمارت الکساندر 
یکی از نقاط دیدنی شــهر لنــدن برگزار می گردد. وفایی در 
دومیــن گام خود به مصاف برنده رقابت جان هیگینز و جک 

لیزووسکی خواهد رفت.

آیا رضایی از استقلال جدا می شود؟
گفته  می شــود که علیرضا رضایی گلر دوم اســتقلال یک 
مشــتری پولدار پیدا کرده اســت.یکی از تیم های متمول و 
صنعتی که با مشــکلاتی در خط دفــاع و دروازه خود در نیم 
فصل اول مواجه شــده و گل های زیادی نیز خورده اســت 
حالا به دنبال خرید گلر خوش استیل استقلال است.علیرضا 
رضایی با حضور سید حســین حسینی فرصت چندانی برای 
بازی در ترکیب اســتقلال پیدا نمی کند درحالی که هر گاه 
) در زمــان فرهاد مجیدی( در ترکیب آبــی ها قرار گرفت، 
نمایش خوبــی ارائه داد اما در فصل جاری تبدیل به نیمکت 

نشین مطلق کاپیتان تیم شده است.
حــال بایــد منتظر ماند و دیــد این دروازه بــان جوان چه 
تصمیمی می گیرد؟ ماندن در اســتقلال یــا جدایی از جمع 

آبی ها.

ثبت آمار منفی برای هوادار و نساجی
شاگردان ساکت الهامی و مهدی تارتار در پایان نیم فصل اول 
بداخلاق تریــن تیم های در دور رفت لیگ بیســت و دوم لقب 
گرفتنــد. نیم فصل اول لیگ برتر فوتبــال در حالی با برگزاری 
تنها دیدار معوقه اش بین آلومینیوم و گل گهر سیرجان به پایان 
می رسد که تا پایان بازی های دور رفت تیم های هوادار تهران 
و ذوب آهن اصفهان به ترتیب بیشــترین کارت زرد و قرمز را از 
داوران دریافت کــرده اند تا از این حیث رکورد منفی را به خود 
اختصاص دهند. جالب اســت بدانید شاگردان ساکت الهامی در 
۱۵ بازی در نیم فصل اول ۴۰ بار از ســوی داوران با کارت زرد 
جریمه شده اند؛ این در حالی است که بازیکنان نساجی مازندران 
نیز ۴ بــار کارت قرمز را مقابل دیدگان خــود دیده اند تا بدین 
ترتیب شــاگردان حمید مطهری نیز از این جهت در نیم فصل 

اول رکورددار شوند. 

سید احمد موسوی:

اتفاق بین من و ترابی فوتبالی بود
هافبک تیم فوتبال نســاجی مازندران گفت: مســئله کاملًا 
فوتبالی رقم خورد و رأی فوتبالی هم درباره آن صادر می شود.

سیداحمد موسوی پس از پایان جلسه امروز کمیته انضباطی 
فدراســیون فوتبال برای رســیدگی به تخلــف او در جریان 
بــازی با پرســپولیس گفت: اتفاق بین مــن و مهدی ترابی 
کاملًا فوتبالی بود. جلســه خیلی خوبی برگزار شد که برخورد 
فوتبالی هم با آن صورت گرفت و هر رأیی هم صادر شــود 
در همین حوزه اســت. هافبک تیم فوتبال نساجی مازندران 
درباره طولانی شــدن این جلسه افزود: اتفاقی افتاده بود که 
دربــاره آن صحبــت کردیم مبنا را در این چنــد روز بر پایه 
سکوت گذاشتیم و هیچ بیانیه و پستی در شبکه های مجازی 

نگذاشتیم تا جلسه امروز برگزار شود. 
وی در پایان خاطرنشان کرد: رأی کاملًا فوتبالی داده خواهد شد چون 

مسئله فوتبالی رخ داد.

استراماچونی بزرگترین معضل ماست، هواداران نگران نباشند

مظلومی: اخطاری به ساپینتو ندادیم، پنجره را باز می کنیم 

اعضای هیئت مدیره اســتقلال هر یک پس از پایان جلسه در جملاتی کوتاه از ادامه 
فعالیت  ساپینتو در این تیم حمایت کردند.  روز گذشته جلسه طولانی  مدت هیئت مدیره 
باشگاه استقلال بعد از نزدیک به سه ساعت پایان یافت و هر یک از اعضا هنگام خروج 
از کمپ حجازی با دیدن خبرنگاران، آن ها را ســخنگوی جدید باشگاه )پرویز مظلومی( 
ارجــاع می دادند. با این حــال، حرف تک  تک افراد این بود که هیئت مدیره اســتقلال 
حمایت قاطعانه ای از ریکاردو ســاپینتو خواهد داشــت و این مربی پرتغالی کارش را در 
جمع آبی پوشــان ادامه می دهد. اولین نفری که از جلســه هیئت مدیره استقلال خارج 
شــد، حجت کریمی بود. او رو به خبرنگاران گفــت: »در مورد همه چیز و اتفاقات تبریز 
صحبت شــد، اما اجازه دهید دوستان من بعد جلسه کامل صحبت می کنند. اما مشکلی 
وجود ندارد.«مهــدی افضلی، دومین نفر بعد از کریمی بــود که هنگام خروج از کمپ 
با خبرنگاران مواجه شــد. او در خصوص جلســه هیئت مدیره گفت: »آقای فتح الله زا ه 
و ســخنگوی باشــگاه صحبت می کنند«. او که ســعی می کرد با جواب کوتاه از دست 
خبرنگاران فرار کند، بیشــتر با کلمه نمی دانم برابر سؤالات خبرنگاران می ایستاد. اما در 
انتها در پاســخ به سؤالی که از او درباره نظرش برای ماندن ساپینتو در استقلال مطرح 
شــد، گفت: »موافق ماندن ساپینتو در استقلال هستم.«مهدی مومنی هم سومین عضو 
هیئت مدیره بود که از جلسه بیرون آمد و حمایتی قاطع از سرمربی پرتغالی داشت. او در 
این خصوص گفت: »هیئت مدیره باشــگاه استقلال از ادامه حضور ساپینتو به شدت هم 
حمایت می کند، اما با توجه به اینکه پرویز مظلومی ســخنگو شده است، در مورد نکات 

جلسه به طور دقیق ایشان صحبت خواهد کرد و من صحبتی نمی کنم.«

   محسن بهره دار 

لیــگ برتــر فوتبال کشــورمان نیم فصــل اول خود را بــا قهرمانی 
قرمزپوشــان پایتخت به پایان رســید و اکنون که نیــم فصل به پایان 
رســیده است، این سوال برای هواداران و سرمربیان و پیشکسوتان فنی 
به وجود می آید که آیا این لیگ از نظر فنی پیشرفت داشته است و یا آیا 
ســتاره جوانی در نیم فصل توانسته خود را به عنوان یک بازیکن آینده 
ســازی که ســالها بتواند نام خود را در قامت یه ستاره که به تیم های 

اروپایی ترانسفر می شود،  مطرح کند.
لیگ برتر فوتبال کشورمان طبق معمول از نظر مسائل سخت افزاری و 
مشکلات عدیده داوری هیچ پیشرفتی نداشته و اعتراضات و مشکلات 
داوری به وضوح در هر بازی به چشــم می آید و محال است که بازی 
برگزار شــود و در پایان بــازی و کنفرانس خبری،  هیچ صحبتی درباره 

این موضوع  نشود.
لیگ برتر فوتبال کشــورمان بزرگترین مشکلاتی که این سالها به آن 
دچار شــده اســت و هر هفته درباره آن صحبت می شود، نبود وی ای 
آر می باشــد که اکنون در همه کشورها حتی کشورهایی که در فوتبال 
حرفی برای گفتن نداشتنه اند دیگر از نبود این تکنولوژی خبری نیست 
و مشــخص نیســت که چرا در فوتبالی که خود را بهترین فدراسیون و 
تیم در ســطح اول فوتبال آســیا می دانند، هنوز در آوردن این سیستم 
که دیگر در همه جای جهان یک چیز عادی شــده اســت، نتوانسته به 

خوبی عمل کند.
فوتبال ایران بخصوص در سطح باشــگاهی که برای هر فصل جقدر 
هزینه های سرســام آوری می شــود، چرا با ۵ درصد این بودجه ها به 

آوردن وی ای آر اقــدام نمی کنند، هر چند بــا آوردن وی ای آر هیچ 
چیــزی تغییر نمی کنــد و مهمتر از ورود این سیســتم و در یک کلام 
مقدمه آوردن وی ای آر باید تجهیزات کامل در اســتادیوم ها مانند اتاق 
وی ای آر و جایگاه داوران و دوربین های دیجیتال و پیشــرفته و تعداد 
دوربین های پیشرفته لازم و از همه مهمتر آموزش داوران برای این کار 
می باشــد.بنابراین علاوه بر این مسائل که جنبه سخت افزاری داشت، 
مهمترین دســتاورد هر لیگ را از نظــر فنی می جنگند که با نگاهی به 
بازیهای لیگ برتر بازیکنی که سن بسیار کم داشته باشد و توانسته باشد 
در تیم خود ســتاره باشــد و از دید اهالی فوتبال توانسته باشد، چشم ها 
را به خود جلب کند و ســتاره بی چون و چرا و آینده داری باشد که چند 
تیم اروپایی از اکنون بدنبال آن باشد، وجود نداشته است. شاید بازیکنان 
جوان و آینده داری وجود داشــته باشــند که در نیم فصل دوم با میدان 

دادن به آن ها بتوانند، نامی برای خود دست و پا کنند.

مس رفسنجان با ۴ گل خورده بهترین آمار تاریخ لیگ برتر را از 
خود به جای گذاشته است. مس رفسنجان در شرایطی نیم فصل 
اول را در رتبه پنجم به پایان رســاند کــه دوره قبل هم در این 
مقطع این رتبه را در اختیار داشت. با این تفاوت که در این دوره، 
پس از برگزاری بازی معوقه آلومینیــوم اراک-گل گهر این تیم 
ممکن اســت که یک رده سقوط کند. بزرگترین تفاوت عملکرد 
شــاگردان محمد ربیعی با فصل قبل در عملکرد دفاعی این تیم 
است. مس رفســنجان با ۴ گل خورده نه تنها بهترین خط دفاع 
این فصل را دارد بلکه کمترین گل خورده و بیشترین کلین شیت 

یک تیم تا این مقطع از فصل را به ثبت رسانده است.
مرور تاریخ لیگ برتر نشــان می دهد که تیم هایی که کمترین 
گل خــورده را در یک فصل داشــته اند از شــانس زیادی برای 
قهرمانی برخوردار هســتند. مس رفسنجان در شرایطی تا پایان 
هفته پانزدهم فقط ۴ گل دریافت کرده که در ادوار قبلی یک بار 
تیمی چنین آماری به ثبت رسانده و آن هم تیم استقلال خوزستان 
در لیگ پانزدهم بود که بزرگترین شگفتی تاریخ مسابقات را رقم 
زد و قهرمان شــد. تیم هایی که ۵ گل خورده هم تا پایان هفته 
پانزدهم داشــته اند، در پایان فصل قهرمان شــدند که استقلال 
دوره قبــل بهترین خط دفاع تاریخ لیگ برتر را به نام خود کرد و 
پرســپولیس هم در لیگ شانزدهم چنین آماری را داشت و فاتح 
جام شــد. در ادوار قبلی، استقلال فصل قبل، استقلال خوزستان 
لیگ پانزدهم و ســپاهان لیگ نخســت در پایان هفته پانزدهم 
۱۱ بار دروازه خود را بســته نگه داشته بودند که در این بین تنها 
سپاهان در پایان فصل قهرمان نشــد. این آمار رفسنجانی ها را 

به خلق شــگفتی در این فصل امیدوار می ســازد. آنچه که مس 
رفســنجان را از قهرمانی دور می کند آمار بسیار پایین گلزنی این 
تیم است. این تیم که فصل گذشته آقای لیگ را در اختیار داشت 
و یکی از بهترین خطــوط حمله لیگ برای این تیم بود، در این 
دوره آمــار گلزنی قابل قبولی نــدارد و جزو ۳ خط حمله ضعیف 
لیگ اســت. دیدارهای تیم با میانگین ۰.9۳ گل در مسابقه کم 

گل ترین دیدارهای تاریخ لیگ برتر است.
مس رفســنجان با ۱۰ تســاوی رکورددار این فصل است. تنها 
۳ تیــم در تاریخ لیگ برتر تا پایان هفته پانزدهم تعداد تســاوی 
بیشتری از مس رفسنجان داشــته اند. نفت مسجدسلیمان لیگ 
نوزدهم، ماشین ســازی لیگ هجدهم و راه آهن لیگ یازدهم این 
تیم ها هســتند که در انتهای فصل جایی در بین تیم های بالای 

جدول نداشته اند.

مهاجم پرسپولیس نسبت به شایعات تکراری مربوط به انتقال و جدایی اش از این تیم واکنش 
نشان داد و آن را رد کرد.حامد پاکدل که فصل گذشته به پرسپولیس پیوست، در مقطعی از 
فصل و در شرایط آرمانی اش به گلزن شماره یک این تیم تبدیل شد. در ادامه اما، بدشانسی 
بزرگی گریبان او را گرفت و مصدومیت سخت در تمرین این تیم و در نهایت هم بیماری کرونا 
مدتی او را از ترکیب اصلی خارج کرد.اتفاقی که با جذب یورگن لوکادیا فرصت را کاملا از این 
مهاجم برای حضور در ترکیب کمتر کرد تا نتواند بار دیگر در نقش گلزن در جمع سرخ پوشان 
ظاهر شود. پاکدل این روزها در صدر اخبار مربوط به خروج از پرسپولیس قرار دارد و شایعات 
درباره جدایی او داغ شــده است. موضوعی که واکنش او را هم در پی داشته و مدعی است 
از این حواشی و اخبار خسته شده و برخلاف آن به دنبال تمرکز برای نمایش موفق در جمع 
شــاگردان یحیی گل محمدی خواهد بود.حامد پاکدل در گفتگو با خبرنگار ما در ابتدا درباره 
صدرنشینی تیمش در نیم فصل گفت: »خدا را شکر که توانستیم به هدف اولمان در طول این 
بازی ها برسیم. امتیازات نیم فصل اول مهم و حیاتی هستند و قطعا در ادامه مسیر کمک زیادی 
به ما خواهند کرد. باید این روند را حفظ کنیم و شرایط را در ادامه مسیر بهتر کنیم تا بتوانیم به 
هدف نهایی خودمان که قهرمانی است، دست پیدا کنیم.« وی ادامه داد: »کار سختی پیش 
روی ما قرار دارد. رقبای قدرتمند و باکیفیتی داریم که طی نیم فصل دوم به سختی امتیاز از 
دست خواهند داد و ما نیز امیدواریم با نتایج بهتر به هدف خودمان برسیم.«مهاجم پرسپولیس 
درباره شایعات مربوط به جدایی اش از این تیم می گوید: »خودم هم واقعا خسته شده ام؛ از بس 
که هر روز که نه، هر دقیقه، یک شایعه و خبر جدید درباره تیم بعدی ام منتشر می کنند. همین 

الان از تمرین تیم برگشته ام و دیدم به دو تیم دیگر هم لینک شده ام. 

یحیی گل محمدی شــانس این را خواهد داشت تا با پیروزی در دیدار جام حذفی ۲9۰ امتیازی شود. 
ســرمربی تیم پرسپولیس در پنجمین فصل حضور روی نیمکت سرخپوشــان توانسته این تیم را به 
عنوان قهرمان نیم فصل مطرح کند و حالا رویاهای خود را در جام حذفی جستجو خواهد کرد. یحیی 
گل محمدی تاکنون ۱۳8 بار روی نیمکت پرسپولیس نشسته و از این حیث پشت سر علی پروین )۴۶۷( 
و برانکو ایوانکوویچ )۱۷۵( قرار دارد. در صورتی که او تا پایان قراردادش روی نیمکت پرسپولیس باقی 
بماند، آمار حداقل ۱9۰ بازی با پرسپولیس در تمام مسابقات را خواهد داشت که یحیی را بالاتر از برانکو 
ایوانکوویچ نیز قرار می دهد. گل محمدی در ۱۳8 بازی توانسته 8۲ پیروزی و ۴۱ مساوی کسب کند تا 
با ۲8۷ امتیاز، یکی از موفق ترین سرمربیان تاریخ پرسپولیس لقب بگیرد. نکته جالب اینکه او درصد 
برد بیشتری نسبت به برانکو ایوانکوویچ دارد و ممکن است در آینده یحیی به رکورد ۶۲.۳% پیروزی 
علی پروین هم برسد که البته این آمار استثنایی به واسطه نتایج درخشان پرسپولیس در جام باشگاه های 
تهران به دست آمده است. تیم یحیی همچنان از نظر گلزنی هم عملکرد بهتری نسبت به تیم برانکو 
ایوانکوویچ داشته است. تیم او متوسط ۱.۵8 گل در هر بازی را دارد که آماری به مراتب بهتر از ۱.۵8 
گل به ازای هر بازی تیم برانکو محســوب می شــود. این در حالی است که برانکو دو فصل از حضور 
مهدی طارمی و دو فصل علی علیپور برخوردار بود اما در دوره یحیی، قرمزها از فقر نیروی انســانی 
در خــط حمله خود نیز رنج برده اند. با این حال در گل خورده این تیم تحت هدایت برانکو ایوانکوویچ 
اســت که دست بالاتر را دارد اما از سوی دیگر با استحکام این فصل خط دفاعی پرسپولیس، ممکن 
است سرخپوشان آمار نسبتا ضعیف خود را بهبود بخشند.نکته جالب اینکه اگر آمار لیگ دوازدهم را در 
کارنامه یحیی گل محمدی محاسبه نشود، او در درصد پیروزی و متوسط امتیاز هم آماری بهتر از علی 

پروین خواهد داشت.

 حمایت قاطعانه از ساپینتو 
در کمپ حجازی 

شاگردان »ربیعی« در مسیر قهرمانی؟مشکلات و دستاورد فنی لیگ برتر چه بود؟ 

پاکدل: چرا هر روز از پرسپولیس 
مرا به یک تیم می فرستید

تاج و تخت سلطان و یک مدعی: 
یحیی گل محمدی!

مس رفسنجان رکورددار تاریخ لیگ برتر؛ گزارش امتیاز از عملکرد فنی تیم ها؛


